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Ορθοδοξία και Ορθοπραξία / Ορθόδοξη πίστη

Π. Χαράλαμπος Βασιλόπουλος

Ένας νεαρός ιερωμένος επισκέφθηκε μια μέρα τον π. Χαράλαμπο στο Μοναστήρι 
και του άνοιξε συζήτηση για την αμφίεση των κληρικών, για το ράσο:

— Πάτερ Χαράλαμπε, η γνώμη μου είναι ότι το ράσο είναι πρόβλημα. Δηλαδή 
εμποδίζει πολλούς νέους να μπουν στην ιερωσύνη…

— Να το συζητήσουμε το θέμα, είπε αμέσως ο π. Χαράλαμπος. Και ρωτάω – 
συνέχισε – τι κακό βρίσκεις στο ράσο; Μήπως το ότι το φόρεσαν τόσοι και τόσοι 
μάρτυρες του Χριστού και του Γένους μας ιερωμένοι; Είναι κακό που συνδέθηκε με 
τη Λευτεριά της Πατρίδας; Εκτός κι αν υπάρχουν άλλοι λόγοι, αν κάποιοι θέλουν 
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στολή μοντέρνα, κομψή ή θέλουν παντελόνια για να μπορούν να κινούνται 
ελεύθερα «να κάνουν τη ζωή τους». Μα τότε αυτοί δεν είναι παπάδες. Τέτοιους 
ιερείς δε χρειάζεται η Εκκλησία του Χριστού… (περισσότερα…)
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